
REFERAT	FAU-MØTE	PÅ	TOPPÅSEN	SKOLE	
Tirsdag	23.januar,	2018.	Kl.1930-2130.	

	

Oppmøte:  
Fra skolen:   Vigdis Fredheim 
Fra	Låven	fritidsklubb:		 Charlotte	Sandberg	
Leder:		 	 	 Marianne	Kluften-Hagen,	7.	trinn	
Referent:		 	 Mia	Roland,	3.	trinn	
	
1.	trinn:		 Jannicke	Josefsson-Ruud,	Knut	R.	Leganger-Krogstad	
2.	trinn:		 Helle	Bertinussen,	Notto	Thelle	
3.	trinn:		 Mia	Roland,	Stine	Elde,	Tijana	Nilsen	
4.	trinn:		 Benedicte	Kivle,	Bengt	Næssvold,	Christoffer	Sahl	
5.	trinn:		 Thomas	Mikkelsen	
6.	trinn:		 Kari	Hauge	Nilsen	
7.	trinn:		 Marianne	Kluften-Hagen	
	

SAK	1:	Godkjenning	av	referat	og	innkalling.	
Godkjent.	
	

SAK	2:	Informasjon	fra	skolen.	

• Brannen:	
Har	vært	mye	arbeid	i	forbindelse	med	dette	som	har	tatt	tid	fra	andre	ting.	
	

• Delt	friminutt	og	erfaringer	med	dette:	
Grunnet	trangere	skolegård	pga	brannen	og	et	ønske	om	å	hindre	elevkonflikter	valgte	
skolen	å	dele	inn	friminuttene.	Hittil	ser	det	ut	til	at	det	har	blitt	mindre	konflikter.	Skolen	
mener	det	er	viktig	at	barna	sier	ifra	dersom	det	skjer	episoder.	
Innspill	fra	FAU:	Det	hadde	vært	bra	om	fadderne	kunne	vært	sammen	med	fadderbarna	
innimellom	selv	om	man	har	delt	opp	friminuttet.	Kommentarer	ellers;	det	virker	som	om	
denne	ordningen	fungerer	bra.	
	

• Skriftlig	vurdering		
Denne	ferdigstilles	og	publiseres	på	fredag.	Dersom	det	forekommer	problemer	med	login,	
kontakt	skolen.	
	

• Strategisk	plan:	
Skolen	utarbeider	plan	for	kommende	år.	
Utdrag	av	innhold:	

o Det	skal	jobbes	mer	med	matematikk	blant	annet	ved	å	lære	matematikk	gjennom	
samtale	og	diskusjoner,	såkalt	elevaktiv	undervisning	i	matematikk.	Dette	er	et	
program	som	Utdanningsetaten	har.	Skolen	har	fått	ekstra	midler,	både	statlige	og	
kommunale,	til	å	drive	«Tidlig	innsats»-prosjekt.	Midlene	brukes	fortrinnsvis	i	1.-
3.trinn,	opprinnelig	1.-4.trinn,	men	4.trinn	har	per	i	dag	god	lærerdekning	og	god	



oppfølging	allerede.	Da	1.-3-trinn	har	større	behov	er	de	prioritert.	Grunnleggende	
lese-	og	skriveopplæring	og	matematikk.	
Kommentarer	fra	FAU:		
5.-7.trinn	faller	mellom	to	stoler	i	mellomfasen	mellom	to	ordninger.	Dette	er	det	lite	
å	gjøre	noe	med	akkurat	nå.		

o Pedagogisk	og	faglig	arbeid/Læringsmiljøtime.		
Skolen	har	jobbet	med	å	hjelpe	til	med	å	lage	trygge	og	gode	klassemiljøer,	og	ønsker	
å	fortsette	dette	arbeidet	med	blant	annet	«10	kjennetegn	til	god	undervisning».	
Dette	går	ut	på	å	bygge	opp	gode	læringsmiljø.	I	tillegg	blir	det	ekstra	satsning	på	
matematikk-	og	leseopplæring.	
	

• AKS-møte:	
Møte	blir	kalt	inn	i	løpet	av	denne	uken.	
	

SAK	3:	Besøk	fra	Lerdal	fritidsklubb,	v/Charlotte	Sandberg	

• Om	fritidsklubben:	
Besøk	Låven	Fritidsklubb	på	Facebook,	der	står	alt	man	trenger	å	vite	om	klubben:	
https://www.facebook.com/L%C3%A5ven-Lerdal-Fritidsklubb-1541153146201495/	
Klubben	er	også	på	SnapChat	og	Instagram,	men	kun	for	voksne.	

o Hvem	er	det	for?	
-	Juniorklubb	for	5.	til	7.	klassetrinn		
-	Ungdomsklubb	for	8.	klassetrinn	til	18	år	
Juniorklubb:	
Tirsdager	kl.1330-1630,	Torsdager	1730-2000	
Ungdomsklubb:	
Onsdager	1800-2200,	Fredager	1930-2330	
	

o Mellom	30	og	60	barn	som	kommer.	Mest	populært	for	5.klassingene.	Åpner	opp	for	
at	7.klassingene	får	komme	på	ungdomsklubben	etter	påske	for	at	de	ikke	skal	falle	
fra.		

	
o Mange	populære	aktiviteter.	Spesielt	i	feriene.		

	
• Foreldreinformasjon:	

På	tirsdager	tilbys	ikke	godteri.		
Det	er	kosekveld	på	torsdager	med	grense	på	10kr	i	smågodt.	
Tilbudet	har	nå	blitt	veldig	stabilt,	med	2	heltidsansatte.	Sandberg	har	11	års	erfaring	med	
barne-	og	ungdomsarbeid	og	fritidsklubb.	
Generelt	rolig	stemning.	Politi	og	natteravn	er	innom	innimellom	på	ungdomsklubben,	mest	
for	å	være	synlig.	
	

• Bemanning	av	tomt	studio:	
Det	er	per	i	dag	et	studio	på	Låven	som	ikke	er	i	bruk	grunnet	manglende	ressurser	og	
personell.	Det	trengs	musikere	som	kan	stille	opp	for	å	drive	studioet	på	klubben.	For	å	jobbe	
som	frivillig	voksen	på	klubben	må	man	stille	med	politiattest.	
	



• Fokus	på	økt	samarbeid	med	de	nærmeste	skolene	
De	kommer	gjerne	på	foreldremøter	for	å	informere	om	tilbudet.	
Sender	ut	ranselpost	om	de	ulike	aktivitetene	senere.	
	

• Tiltak	som	kan	gjøres	for	å	markedsføre	tilbudet	til	barn	og	foreldre.	
o Markedsføre	Facebook-siden	til	Låven	på	«Gode	liv	på	Toppåsen»-siden.	
o Gå	inn	i	klassene	og	fortelle	om	tilbudet.	
o Stille	opp	på	vårens	foreldremøte.	
o Sende	ut	flyer.	
o Komme	i	friminuttene	og	fortelle	om	tilbudet.	
o Arrangere	foreldrekveld.	

	

SAK	4:	Valg	av	representanter	til	driftsstyret	

Møtene	foregår	på	skolen.	Ca	6	møter	i	året	vanligvis	mandager.	
Innkalling	vil	skje	forholdsvis	raskt.	
	
Representanter	valgt	for	2	år:	
-	Stine	Elde,	fast	medlem.	
-	Mia	Roland,	fast	medlem.	
-	Benedicte	Kivle,	1.	vara.	
-	Notto	Thelle,	2.vara.	
-	Kari	Hauge	Nilsen,	3.vara	
	
Enstemmig	vedtatt.	
	

SAK	5:	Kort	evaluering	av	Foreldre	i	veien-aksjon	
Bra	oppmøte	denne	gangen	og	mange	som	meldte	seg.	Vellykket	prosjekt.	
Tips	til	neste	gang.	Bussene	møtes	i	krysset	Høgåsveien/Toppåsveien	veldig	ofte.	Stå	klart	med	
kamera	for	dokumentasjon	av	situasjonen.	Ellers	er	det	mange	som	kjører	inn	selv	om	man	har	gitt	
beskjed	om	at	dette	skal	unngås.	
	
Neste	foreldre	i	veien-aksjon	er	i	august.	1.-2.	uken	i	august.	Til	neste	år	er	ikke	Lise	Fotland	her,	som	
har	hatt	ansvar	for	Foreldre	i	veien.		

Brainstorming	for	tryggere	skoleveier	rundt	Toppåsen	skole:	
-	sørge	for	at	Bymiljøetaten	får	tilstrekkelig	med	datagrunnlag	til	å	sette	i	gang	tiltak	for	å	sikre	
skoleveiene.	Dette	gjøres	på	beste	og	mest	effektive	måte	ved	at	alle	blir	med	og	sender	inn	data	om	
skoleveien	via	«Trafikkagentene»-appen	fra	Bymiljøetaten.		
-	intensivere	samarbeidet	med	skolen	for	å	få	alle	foreldre	og	barn	til	å	bruke	appen.	
-	Det	mest	effektive	er	at	lærerne	genererer	ut	kodene	til	elevene.	
-	tiltaket	bør	tas	opp	på	neste	forberedende	foreldremøte	
-	jobbe	aktivt	i	en	egen	trafikk-gruppe	med	dette	tiltaket	ved	å	få	ut	informasjon	til	elever	og	foreldre	
i	samarbeid	med	skolen.	Sende	ut	SMSer,	poste	på	Facebook,	legge	ut	på	«Gode	liv	på	Toppåsen».	

Tiltak:	Vi	anbefaler	at	skolen	tar	dette	videre.	Og	vi	tar	opp	igjen	«Trygg	skolevei»-aksjon»	til	
diskusjon	og	aksjon	på	neste	FAU-møte.	
FAU	vil	fortsette	med	«Foreldre	i	veien»-aksjon.	Neste	aksjon	vil	bli	hold	i	uke	34	eller	35.	



	

SAK	6:	MANGLENDE	HELSESØSTER	

• Status	helsesøster	på	Toppåsen.		
Helsesøster	forsvinner	også	på	Toppåsen.	Klagebrev	fra	FAU	ble	sendt	rett	før	jul	med	kopi	til	
Byrådet.	Ikke	fått	svar	ennå.	Distribuert	videre	til	ulike	politikere	i	blant	annet	KRF	og	Høyre.	
Argumentet	er	at	det	er	utfordrende	å	få	tak	i	personell,	men	FAU	stiller	seg	kritisk	til	dette	
argumentet.	Skolen	har	i	utgangspunktet	ikke	ansvar	for	helsetjenesten.		
	

• Informasjon	til	foreldrene:	
Rektor	har	i	utgangspunktet	ikke	ansvar	for	å	informere	om	dette.	Dette	er	det	bydelen	som	
er	pliktig	til	å	informere	om,	men	skolen	bør	gi	ut	informasjon	til	alle	foreldre	om	at	vi	ikke	
lenger	har	dette	tilbudet	på	skolen	med	informasjon	om	hvor	man	kan	henvende	seg	dersom	
man	har	behov	for	helsesøsterhjelp.	FAU-leder	kontakter	rektor	angående	dette.	
	

• Gå	til	media?	
Vi	bør	vurdere	å	gå	til	media	med	denne	saken.	Representanter	fra	FAU	har	forsøkt	å	få	tak	i	
helsesøstertilbud	uten	hell.		
	

• Saken	bør	tas	opp	på	neste	BU-møte	i	Bydel	Søndre	Nordstrand.		
	

SAK	7:	Innkommet	søknad	om	midler	til	nyttårsball	for	7.trinn.	
-	Støtte	kr	50	per	barn	+	støtte	til	leieutgifter.	
-	Antall	elever:	44	
-	Leieutgifter:	kr	1750	
-	Leie	av	musikkanlegg:	kr	500	
Dato	for	ballet	er	24.	januar	2018,	og	ballet	skal	foregå	i	lokalene	til	Hauketo	og	Prinsdal	Vel.	
	
Søknad	innvilget.	
	

SAK	8:	økonomi	
Foredrag	gikk	noe	i	minus.	FAU	dekker	tapet.	
FAU	har	ca	100.000,-	på	konto	og	har	ellers	god	økonomi.	
	

SAK	9:	Ravneordning	
Status:	
2.trinn	startet	opp	forrige	uke	med	fullsatte	ruter.	Roligere	om	vinteren.	Det	er	få	ute.	
	
Innspill:	Det	blir	veldig	mye	med	Foreldre	i	veien	og	Ravning	såpass	tett	på	hverandre.	Er	det	
muligheter	for	å	endre	på	dette?	
Det	ble	fremmet	ønske	om	å	få	kjøpt	inn/skaffet	en	sekk	til	vestene.	Dersom	noen	har	en	til	overs,	så	
bruker	vi	den	gjerne.	
	
Plan	fremover:	
Pause	i	skolens	ferier.		
7.trinn	uke	5	



6.trinn	uke	6	
5.trinn	uke	7	
4.trinn	uke	9	(uke	8	vinterferie)	
3.trinn	uke	10	
2.trinn	uke	11	
1.trinn	uke	12	
	
SAK	10:	Nytt	bygg	

Har	kommet	inn	to	klager	på	nytt	bygg.	Vi	har	ikke	fått	noen	oppdatert	status	utover	dette.		
I	starten	av	desember	ble	det	sagt	at	dersom	man	får	entreprenør	på	plass	så	starter	arbeidet	med	
bygging	etter	17.mai.	

	
EVENTUELT:	

• Bestilling	av	leirskole:	
Vi	trenger	en	rask	avklaring	på	hvordan	og	hvem	som	skal	reservere	leirskole.	Stine	Elde	
kontakter	rektor	for	å	få	fortgang.	
Skolen	dekker	3	dager	og	transport.	
Tiltak:		
FAU	kommer	tilbake	til	dette	på	neste	møte	og	setter	opp	dette	som	egen	sak.	
	

• Dersom	du	ikke	kan	stille	på	FAU-møtene	
Send	melding	til	de	andre	representantene	på	ditt	trinn	og	sørg	for	at	ditt	trinn	er	
representert.	Sett	gjerne	FAU-leder,	Marianne	Kluften-Hagen	på	kopi.	
	

• Farlig	måking	av	garasjetaket	-	til	informasjon	
Når	denne	måkes,	måkes	snøen	rett	i	hodet	på	barna	som	går	bak	garasjen.	Det	blir	satt	opp	
sperringer.	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	


